
 2022יוני 

 עדכון מחטיבת הגמלאים  

 טיבה? מה חדש בח 

 

,אנחנו לומדים לחיות לצידה. מבחינת האוכלוסיה  בתקופה בה הקורונה כבר הפכה לחלק מחיינו 

נוסף בפתח.   גל  על  "התבשרנו"  עוד שלאחרונה  קיימת מה  הקורונה  לחזור המבוגרת,  משתדלים 

 לשגרת הפעילות במחוזות, עדין קשה במקצת, עדין לא חזרנו לפעילות מלאה. 

 יחד עם זאת : 

 *ממשיכים ליהנות מהרצאות בזום שניתנות ע"י הסתדרות הגמלאים מידי שבוע. 

 *במחוזות השונים מתחילים לחזור לשגרת הפעילויות. 

עו"ס צעיר מביא עציץ /פרחים+ ברכה לבית שנים כאשר    90*מציינים יום הולדת  למי שמלאו לו  

החוגגת במחווה זו אנחנו מפתיעים משמחים ומכבדים את בעל/ת השמחה ואנחנו שומרים על קשר 

 בין דורי בין אנשי המקצוע. שני הצדדים יוצאים נשכרים ונרגשים 

 רכז. * להבדיל אלפי הבדלות נפרדנו בימים האחרונים משתי פעילות  ותיקות בחטיבה במחוז מ

* כיו"ר ארצית של החטיבה וכחברת מזכירות הסתדרות הגמלאים הכללית, החלטתי "לקחת צד" 

לקראת הבחירות ליו"ר ההסתדרות ולתמוך ביו"ר המכהן ארנון בר דוד ופרסמתי מכתב בנדון לציבור 

לא  הגמלאים  החברים  כמה  עד  הבנתי  המכתב,  בעקבות  שקבלתי  מתגובות  הגמלאים.  העו"סים 

 בנעשה "בחלונות הגבוהים" ועד כמה הפצת המכתב הייתה חשובה. מעורים 

יהיה  הגמלאים  ומקווים שנושא  ליו"ר ההסתדרות הכללית  דוד  בר  ארנון  בחירתו של  על  *שמחים 

 בסדר עדיפות עליונה. 

*אנחנו שמחים בשמחתם של העו"ס הצעירים שעדין בשוק העבודה על "רפורמת ההישג" .יחד עם 

א דרך כיצד ניתן לשפר את הפנסיה גם של הגמלאים ולהית פורצי דרך ומובילי זאת, יש צורך למצו

 שינוי. 

 *התחלנו להניע את הגלגלים לכנס הארצי הבא של חטיבת הגמלאים. 

 יבת הגמלאים עו"ס חט ,יו"ר ארצית  ,רשמה: בלהה אגוזי

 


